
Problem  solveri,
Ja sam Haralampije Logofetović, investitor. Razmišljam da 
uložim u neku proizvodnju u Srbiji ili nekoj zemlji u okruženju. 
Čitao sam neki tekst na internetu iz koga sam saznao da 
Srbija uvozi čačkalice iz Kine. Odmah mi je palo na pamet da 
pokrenem proizvodnju čačkalica. Hteo sam malo da ispitam 
tržište, ali ništa pametno nisam našao. Zato se obraćam vama 
jer sam čuo da ste vi najbolji u rešavanju ovakvih problema. 
Dakle, interesuje me koliko je tržište čačkalica u državama 
bivše Jugoslavije. Odnosno, koliko se dnevno čačkalica 
potroši u ovom regionu i koliko može da se zaradi za 
godinu dana proizvodnjom i prodajom čačkalica? U kojoj 

zemlji mi se najviše isplati da otvorim proizvodnju?

Voleo bih i da smislite 
neku reklamu koja bi 
ljude motivisala da 

više kupuju čačkalice.

 INVESTICIJA U
PROIZVODNJU ČAČKALICA?

Svoje ideje mi pošaljite 
najkasnije do 18. januara na mejl 

brainfinity@institut.edu.rs


